

SOLACIA

DESIGNED BY LONE STORGAARD

Solacia er den nyudviklede serie af hvilestole, særligt velegnede til Care sektoren. De er skabt via brugerdrevne innovation i et tæt samarbejde mellem Gentofte Hospital, brugerne, Magnus Olesen og designer Lone Storgaard fra Design Concern. Solacia er i et enkelt og stringent designsprog, med behageligt let afrundede former i både polstring og træarmlen, tilpasset brugere, der benytter stolen over længere tid ad gangen til at hvile i. Stolen fås med 3 ryghøjder, hvoraf den højeste version har vippefunktion til ryghældning op til 12° og aftagelig nackestøtte. Til serien fås en fodskammel, der også har vippefunktion, samt urindug og aftageligt sædebetæk på sædepunderne.

// Solacia is the newly developed series of resting chairs, particularly suitable for the Care sector. The chairs have been developed via user-driven innovation in a close cooperation between Gentofte Hospital, users, Magnus Olesen and the designer Lone Storgaard from Design Concern. Solacia has a clear and stringent design, with comfortably slightly rounded shapes both in the upholstery and in the wooden armrests, adapted to users, who will sit in the chairs for longer periods of time to rest. The chair is available with 3 heights of back – the highest version has a tilting mechanism to regulate the back tilt up to 12° and a detachable neck support. A foot stool, also with tilting mechanism, and urinary cover and detachable seat cover in the seat cushions are available for the Solacia series as well.

/ Solacia heisst die neue Serie von Ruhesesseln, die für den Care Bereich zum Einsetzen sehr geeignet ist. Die Sessel sind durch eine innovative Zusammenarbeit zwischen Krankenhaus Gentofte, den Benutzern, Designerin Lone Storgaard von Design Concern sowie Magnus Olesen entwickelt. Solacia ist in ihre Formssprache schlicht und dezent mit abgerundeten Kanten in der Polsterung sowie an der Holzarmlehne – genau den Benutzern angepasst, die den Ruhesessel über längere Zeit zum Ausruhen benutzen. Der Sessel ist in drei Rückenhöhen erhältlich, wobei die höchste Version eine Kippfunktion mit bis zu 12 Grad Neigung sowie eine abnehmbare Nackenstütze hat. In der Serie gibt es auch einen Hocker mit integrierter Kippfunktion, und optional wird Urinsperfolie und abnehmbarer Sitzbezug an den Sitzkissen angeboten.

SÆDE/RYG: Fuldpolstret – sædepuude aftagelig. Højrygget stol med vippemekanisme. STEL/ARMLÆN: Massiv træ – eg, bøg eller ahorn med klar lak.
NAKKESTØTTE: Fuldpolstret – aftagelig. TILBEHØR: fodskammel med sædevip og sædepuude med urindug og aftageligt sædebetæk.

//Seat/Back: Upholstered – seat cushion detachable. High back version with tilting mechanism. FRAME/ARMRESTS: Solid wood – oak, beech or maple with transparent lacquer.
NECK SUPPORT: Upholstered – detachable. ACCESSORIES: Foot stool with tilting mechanism and seat cushion with urinary cover and detachable seat cover.

/Sits/Rücken: Gepolstert – Sitzkissen abnehmbar. Hohe Rückenhöhe mit Kippfunktion. GESTELL/ARMLEHNEN: Massivholz – Eiche, Buche oder Ahorn – mit klarem Lack.
NACKENSTÜTZE: Geopolstert – abnehmbar. ZUBEHÖR: Hocker mit Kippfunktion und Sitzkissen mit Urinsperfolie und abnehmbarem Sitzbezug.

